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PROTOKÓŁ NR LXXVIII/24 

Z OBRAD SESJI RADY MIASTA KUTNO 

ODBYTEJ W DNIU 15 STYCZNIA 2024 ROKU 

NA SALI KONFERENCYJNEJ URZĘDU MIASTA KUTNO. 

Obradom przewodniczył: 
 

MARIUSZ SIKORA:   
–Przewodniczący Rady Miasta Kutno  

 
Sesję rozpoczęto o godz. 10.00, zakończono o godz. 10.11 
 
Obecnych było 20 radnych. 
 
Radni nieobecni:  
  
-Beata Włodarczyka k   -nieusprawiedliwiona 
 

Ponadto w sesji udział wzięli : 
 

Jacek Boczkaja     -Zastępca Prezydent Miasta Kutno 
Zbigniew Wdowiak    -Zastępca Prezydent Miasta Kutno 
Artur Kotliński     -Skarbnik Miasta  
Jacek Korowajski    - Sekretarz Miasta 

 

Porządek obrad: 

1.Otwarcie sesji. 
2.Podjęcie uchwały: 
a)w sprawie zmiany uchwały nr LXXVII/704/23 w sprawie określenia innych sposobów 
udokumentowania wykonania obowiązku w zakresie pozbywania się zebranych na terenie 
nieruchomości nieczystości ciekłych;  
b)w sprawie zmiany uchwały Nr LXXVII/719/23 Rady Miasta Kutno w sprawie uchwalenia 
budżetu Miasta Kutno na 2024 rok;  
c)w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu;  
d)w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach 
na ławników.  
3.Zakończenie obrad. 
  

Do p-ktu 1: 
 
Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Miasta Kutno Mariusz Sikora. Stwierdził, że 
ustawowy skład Rady Miasta Kutno wynosi 21 radnych, obecnych jest 20 radnych, a zatem 
sesja jest prawomocna do obradowania i podejmowania uchwał. 
 
Przewodniczący RM p. Mariusz Sikora powitał radnych, gości zaproszonych oraz osoby, 
oglądające w internecie transmisję obrad. 

Powitał Zastępców Prezydenta Miasta Kutno oraz pracowników Urzędu. 
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Stwierdził, że sesja została zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 
o samorządzie gminnym, tj. na wniosek Prezydenta Miasta Kutno. 
 
Wniosek z dnia 11 stycznia 2024 został przekazany wraz z zaproszeniem na  sesję oraz 
projektami uchwał. Dokumentacja została  umieszczona w systemie E-sesja. 
 
Zmian do porządku obrad nie było.  
 
Przewodniczący RM przypomniał  Radnym RM  oraz gościom zaproszonym o przestrzeganiu 
zapisu §19e Statutu Miasta Kutno dotyczącego czasu trwania wystąpień. 
 

Do p-ktu 2 „a”: 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXXVII/704/23 w sprawie określenia innych 
sposobów udokumentowania wykonania obowiązku w zakresie pozbywania się zebranych 

na terenie nieruchomości nieczystości ciekłych. 

Projekt  uchwały jest konsekwencją zawiadomienia z dnia 8 stycznia 2024 r., znak PNIK-
I.4131.21.2024 o wszczęciu postępowania w celu kontroli legalności tej uchwały.  
Zawiadomienie oraz odpowiedź na nie zostały  udostępnione w systemie esesja w dniu  
9 stycznia 2024 r. stad Przewodniczący RM nie  odczytywał  dokumentów. 
 
Radni RM otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem - umieszczony został w systemie 
esesja. 
 
-Jacek Boczkaja – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono   uwag i zapytań. 
 
-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 
  
Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym przy 20 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LXXVIII/721/24 

w sprawie zmiany uchwały nr LXXVII/704/23 w sprawie określenia innych sposobów 

udokumentowania wykonania obowiązku w zakresie pozbywania się zebranych na terenie 
nieruchomości nieczystości ciekłych.(uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

Do p-ktu 2 „b”: 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXXVII/719/23 Rady Miasta Kutno w sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta Kutno na 2024 rok. 

Radni RM otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem - umieszczony został w systemie 
esesja. 
 
-Artur Kotliński  – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań. 
 
-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 
  
Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym przy 20 głosach 

„za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LXXVIII/722/24  
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w sprawie zmiany uchwały Nr LXXVII/719/23 Rady Miasta Kutno w sprawie uchwalenia 
budżetu Miasta Kutno na 2024 rok.(uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

Do p-ktu 2 „c”: 
 
Projekt uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez 
dalszego biegu. 

Radni RM otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem - umieszczony został w systemie 
esesja. 
 
Stanowisko Zespołu opiniodawczego w związku z  wyborami uzupełniającymi ławników 
wypracowane na posiedzeniu w dniu 11 stycznia 2024  r. zostało udostępnione w systemie 
esesja. 
 
W dniu 11 stycznia 2024 r. odbyło się posiedzenie Zespołu opiniodawczego w związku z 
wyborami uzupełniającymi ławników w sprawie, czy zgłoszenia kandydatów na ławników 
wpłynęły w terminie oraz, czy spełniają wymagania formalne. 
 
Jedno ze zgłoszeń do Sądu Rejonowego w Kutnie, złożone przez Prezesa Sądu Rejonowego 
w Kutnie nie zostało dokonane na karcie zgłoszenia wraz z załączonymi dokumentami 
wymienionymi w art. 162 §2 ustawy - Prawo o ustroju sądów powszechnych. 
 
W związku z powyższym Zespół zawnioskował do Prezydenta Miasta Kutno o przygotowanie 
w odniesieniu do w/w przypadku projektu uchwały Rady Miasta Kutno w sprawie zgłoszenia 
kandydata na ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań. 
 
-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 
  
Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym przy 20 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LXXVIII/723/24 

w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez dalszego 
biegu.(uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

Do p-ktu 2 „d”: 
 
Projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji 
o kandydatach na ławników. 
 
Na swoim posiedzeniu w dniu 11 stycznia 2024 r. Zespół ds. ławników zawnioskował do 
Prezydenta Miasta Kutno o przygotowanie projektu uchwały Rady Miasta Kutno w sprawie 
zasięgnięcia o pozostałych kandydatach informacji od Komendanta Wojewódzkiego Policji w 
Łodzi – wymóg ten zawiera przepis art.162 §9 ustawy Prawo o ustroju sądów powszechnych. 
 
Radni RM otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem - umieszczony został w systemie 
esesja. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań. 
 
-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 
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Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym przy 20 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LXXVIII/724/24 
w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na 
ławników.(uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  
 

Do p-ktu 3: 

Zakończenie obrad. 

Przewodniczący RM p.Mariusz Sikora stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany.  
 
Przewodniczący RM  podziękował za udział w sesji. 
 
Przewodniczący RM zamknął obrady  LXXVIII Sesji Rady Miasta Kutno. 
 

PROTOKOŁOWAŁY:       PRZEWODNICZYŁ: 
 
 
Wioletta Gruszka       Mariusz Sikora 
Naczelnik  Biura Rady Miasta Kutno Przewodniczący Rady 

Miasta Kutno 
 

Aleksandra Ośrodek-Rzetelska      
Inspektor Biura Rady Miasta Kutno   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


